
08 February 2026 

 
Temporary Indoor Pool Access Arrangement During 

G/F Female Changing Room Closure 

 
Dear Members and Guests, 
 
Please be informed that the Female Changing Room on G/F will be 
temporarily closed for urgent maintenance on 9–10 February 
(Monday & Tuesday). Dur ing this per iod, the Male Changing 
Room on G/F will serve as the access route to the indoor pool.   
Anyone wishing to enter the indoor pool should use this passage. 
 
Please note that enhancement work on the Male Changing Room 
on G/F is still in progress and it is not in operation or service; it 
will be used solely as a passage during this time. 
 
Strong smell, noise and dust disturbance might be occurred during 
that period. The completion date of the project may be affected by 
unforeseeable circumstances, we will monitor the progress closely 
and update in due course.  
 
We apologize for any inconvenience caused. 

 



二零二六年二月八日 

 

地 下 女 更 衣 室 暫 時 關 閉 及 室 內 泳 池 通 道 安 排  

致各會員及訪客： 

茲通知海澄湖畔會所之地下女更衣室將於二月九日至十日（星期一

及二）暫時關閉，以進行緊急維修。維修期間，地下男更衣室將作

為前往室內泳池的通道。如需前往室內泳池，請使用該通道。 

請注意，地下男更衣室的優化工程仍在進行中，目前尚未投入運作

或提供服務，暫僅作通道使用。 

工程期間可能受難聞氣味、塵埃及噪音影響，工程完工日期有機會

因施工進度而有所變動，我們將密切監察進度並作適時更新。 

不便之處，敬請原諒。 

  

 


